

Verslag 2e bijeenkomst klankbordgroep opvanglocatie De Spaarpot

d.d. 23 juni 2026

Aanwezig: Francien, Henk, Rian, Simone, Ruud, Peter (tot 20.15 uur), Mart, Beja (COA), Wilma (gemeente), Harold (gemeente) en Martie (gemeente).

Afwezig: Angelique (COA) en Caroline (COA).

1. Welkom en vaststellen agenda

Martie opent de bijeenkomst en heet iedereen welkom, in het bijzonder Simone en Mart, die voor het eerst deelnemen. Na een korte voorstelronde meldt hij dat het nieuwe college onlangs is gestart. Fiona Bijl is de nieuwe wethouder met asiel en migratie in haar portefeuille. Zij wordt de komende periode bijgepraat en maakt kennis met het management van de opvanglocatie.

Peter geeft aan dat hij de vergadering om 20.15 uur moet verlaten vanwege een andere afspraak.

2. Vaststellen verslag 11 bijeenkomst op 21 mei 2026

Martie geeft aan dat het vorige verslag bewust uitgebreid was, maar dat toekomstige verslagen beknopter worden en zich richten op actie- en aandachtspunten.

De verslagen worden gepubliceerd op de webpagina van opvanglocatie De Spaarpot. De aanwezigen stemmen in met vermelding van hun voornaam.

Peter corrigeert een eerdere opmerking: het fietspad over de twee bruggetjes is wél verlicht.

Verder zijn er geen opmerkingen. Omdat niet iedereen het verslag vooraf heeft kunnen lezen, kan er bij de volgende bijeenkomst nog op worden teruggekomen.

3. Stand van zaken en planning voorbereiding opvanglocatie

Martie geeft een korte update:

- De bestuursovereenkomst (met aanvullende afspraken) en het veiligheidsplan zijn door het college behandeld en, op enkele tekstuele aanpassingen na, goedgekeurd. Na akkoord van het COA kunnen de stukken worden ondertekend.
- De huurovereenkomst ligt in concept en wordt binnenkort verder besproken en juridisch getoetst.
- De aanvraag van nutsvoorzieningen (elektra en water) verloopt positief, ondanks netcongestie.
- Telecom (internet) kan pas worden aangevraagd na toekenning van een huisnummer.
- De vergunningaanvraag wordt door het COA ingediend zodra alle documenten zijn ondertekend.

Op de vraag van Henk bevestigt Martie dat het volledige perceel aan het COA wordt verhuurd. Eventueel resterende vierkante meters kan de gemeente immers niet aan anderen verhuren. Het COA zal de inrichting van het gehele terrein daarom wat ruimer opzetten.

Sluiting opvang De Akert

Beja licht vervolgens de situatie rond De Akert toe:

- De locatie sluit per 1 september 2026.
- De nieuwe locatie aan De Spaarpot is dan nog niet gereed.
- Er is nog geen oplossing gevonden voor de tussenperiode van 3,5 maanden.

Dit zorgt voor onzekerheid bij zowel jongeren als medewerkers. Er wordt actief gezocht naar een tijdelijke oplossing.

Het pand van De Akert gaat per 1 september over naar Wooninc., waar tijdelijk studenten worden gehuisvest totdat de herontwikkeling start.

Planning bezoek aan De Kervel

Vanwege een volle agenda (in verband met de urgentie om een tussenlocatie te vinden) stelt Beja voor om de afspraak met Peter en Rian uit te stellen tot na de zomervakantie. Peter vindt het heel vervelend als de afspraak wordt verzet. Met name de accommodatiebeheerders van VV Geldrop hebben behoefte aan duidelijkheid. Na overleg wordt besloten om de afspraak voor volgende week te laten staan.

4. Inventariseren van bestaande vragen en aandachtspunten

Tijdens de eerste bijeenkomst zijn al een aantal aandachtspunten en zorgen besproken. Martie vraagt of er aanvullend nog aandachtspunten zijn.

Hangjongeren

Mart wijst op de aanwezigheid van jongeren bij het sportpark in de avond en weekenden. Bij komst van bewoners van de opvanglocatie kan dit tot spanningen en conflicten leiden. Hij spreekt daarover zijn zorg uit en pleit voor extra alertheid en preventieve inzet van beveiliging en politie.

Reacties:

- Harold: wordt besproken met het jongerenwerk. Het is wel een plek die aangewezen is als hangplek voor jongeren.
- Beja: meegenomen in het driehoeksoverleg; benadrukt belang van verbinding tussen groepen jongeren.
- Wilma: verwijst naar positieve ervaringen bij De Akert, waar zorgen over hangjongeren achter Kastanhof achteraf meevielen.
- Mart nuanceert: hij wil niet te negatief zijn, maar vindt het belangrijk om alert te blijven gezien de andere doelgroep.

Aanspreekpunt COA

Peter refereert vervolgens nog eens aan een opmerking die hij vorige keer heeft gemaakt over een vast aanspreekpunt bij het COA. Een plek waar de accommodatiebeheerders van het sportpark altijd terecht kunnen voor vragen en opmerkingen. Beja geeft aan, dat Trigion 24 uur per dag beveiliging op het terrein verzorgt. Daarnaast is er gedurende dag en nacht iemand van het team aanwezig op het terrein. Accommodatiebeheerders kunnen daar altijd contact mee opnemen.

Henk vraagt of er dan ook sprake is van een toegangscontrole. Dat is zeker het geval volgens Beja. Bij elke opvanglocatie is er (binnen de poort) een receptie waar je moet melden en legitimeren als je het terrein op wilt.

5. Nieuwe leden klankbörgroep

Simone is aangesloten op initiatief van Ruud, zowel als wijkbewoner als vanuit haar werk bij De Eenbes. Martie geeft aan dat nieuwe leden nog steeds welkom zijn.

6. Vervolgafspraken / planning volgende bijeenkomst

Vanwege de vakantieperiode wordt besloten de volgende bijeenkomst na de zomer te plannen. Bij belangrijke ontwikkelingen wordt de groep tussentijds per e-mail geïnformeerd.

Mart vraagt of het mogelijk is om de volgende keer de locatie te bezoeken en ook daar de vergadering te beleggen. De klankbörgroep is welkom in een ruimte van zijn bedrijf aan Spaarpot 46.
Volgende bijeenkomst: Donderdag 10 september 2026 om 19.30 uur.

7. Rondvraag en sluiting

- Martie stuurt een actueel overzicht van de samenstelling van de klankbörgroep;
- Beja geeft aan dat vrijwilligers, met name taalvrijwilligers, welkom zijn. Simone wil vanuit haar werk mogelijke taalmaatjes benaderen.

Martie bedankt iedereen voor de bijdrage en sluit de vergadering.